
 

VERSLAG DORPSTAFEL 

Betreft overleg: Conceptverslag Dorpstafel Zevenbergschen Hoek 
Locatie: De Zevensprong 
Datum overleg: 7 juni 2023 
Aanvang / einde: 19:30 – 22.30 uur 
Voorzitter: Albert van Loon 

Aanwezig: 
 

Leden van de Dorpstafel Zevenbergschen Hoek, inwoners, gemeente en 
maatschappelijke partners. 

 

1. Opening en mededelingen 

a. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom. 

De volgende deelnemers hebben zich afgemeld: 

- Jolanda van Dongen 

- Nathalie …. 

- Dieuwke Piebenga 

- Michelle Verweij 

- Connie van Severen 

- Stephanie….. 

- Elly Akkermans 

 

b. Mededelingen 

Een flyer met wegafsluitingen vanuit Rijkswaterstaat wordt uitgedeeld. Naar 

aanleiding daarvan wordt kort verslag gedaan van de tijdelijke 

verkeersaanpassingen wegens de sluiting van de Haringvlietbrug. Michelle Verweij 

heeft in samenwerking met de gemeente hiervoor veel werk verzet. Meer informatie 

over de wegafsluitingen is te vinden via het webadres:  

https://www.moerdijk.nl/web/Nieuws-Algemeen/Nieuws-2023/Nieuws-februari-

2023/Werkzaamheden-Haringvlietbrug-en-Heinoordtunnel.html 

Gevraagd wordt of er vanaf 8 juni al communicatie kan plaatsvinden via een 

mobiele ledkrant. De gebiedscoördinator neemt deze vraag mee en komt hier z.s.m. 

op terug bij het bestuur van de dorpstafel. 

 

Tenslotte wordt verteld dat het ideeënboek voor de verkeerssituatie in het dorp en 

de bevinding van de BUAS-studenten op 15 juni worden gepresenteerd aan de 

gemeenteraad.  

 

c. Verslag dorpstafelvergadering 14 december 2022 en 4 april 2023 

Beide verslagen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

d. Actielijst. 

De actielijst wordt doorgenomen en bijgesteld. De nieuwe versie is als bijlage bij dit 

verslag gevoegd.  

 

Bij dit agendapunt licht de voorzitter ook zijn idee toe om de gebiedstafels Moerdijk, 

Zevenbergschen Hoek, Langeweg en Buitengebied op termijn samen te voegen. Er 

zijn veel gebiedsontwikkelingen gericht op het oostelijk deel van de gemeente 

Moerdijk. Schaalvergroting tot één gebiedstafel “Moerdijk oost” zou meerdere 

voordelen met zich mee kunnen brengen, zoals onder andere: 

- Minder vrijwilligers  

- Betere/sterkere partner voor maatschappelijke organisaties en gemeente 

 

https://www.moerdijk.nl/web/Nieuws-Algemeen/Nieuws-2023/Nieuws-februari-2023/Werkzaamheden-Haringvlietbrug-en-Heinoordtunnel.html
https://www.moerdijk.nl/web/Nieuws-Algemeen/Nieuws-2023/Nieuws-februari-2023/Werkzaamheden-Haringvlietbrug-en-Heinoordtunnel.html
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Aanwezigen zijn op zich niet tegen een dergelijk verander/verbeterproces maar 

vragen wel aandacht voor kleinschalige dorp gerelateerde vraagstukken/activiteiten. 

Bekeken wordt, in afwachting van de reacties van de andere tafels, of er op termijn 

een soort discussienota ontwikkeld kan worden. In de nota zullen scenario’s met 

voor- en nadelen in beeld gebracht moeten worden.  

 

2. Vergroeningsplannen en landschapsplan Zevenbergschen Hoek 

Door een adviseur van de gemeente wordt een presentatie gegeven over de vergroening 

en het opstellen van een landschapsplan voor Zevenbergschen Hoek. De presentatie is 

als bijlage bij dit verslag gevoegd. 

 

Alhoewel de plannen warm worden ontvangen heerst er ook teleurstelling. Al ca. 2 jaar 

geleden zijn er door vrijwilligers van de dorpstafel plannen opgesteld en ingediend bij de 

gemeente. Daar is nooit iets op terug gehoord.  

Alle ingediende plannen worden nogmaals aangeleverd bij de gebiedscoördinator en 

deze zorgt ervoor dat er via Hans Broere een afspraak wordt gepland om de plannen op 

hoofdlijn te bespreken en te ontdekken wat er al in afwachting van de plannen eerder 

opgepakt kan worden.  

 

Er vinden op dit moment ook gesprekken plaats met Rijkswaterstaat over de bomenkap 

A16 en herplanting. Voor volgende dorpstafelvergadering wordt teruggekoppeld wat de 

uitkomsten hiervan zijn.  

 

3. Groenvoorziening Hoofdstraat 

Al enige tijd zijn de planten in de groenvakken aan de Hoofdstraat dor en dood. Inwoners 

hebben zelf sommige vakken gevuld met planten om het straatbeeld te verbeteren. 

Helaas heeft een aannemer recentelijk de vakken leeg gemaakt. Waarschijnlijk is er 

graszaad gezaaid. Er is veel onduidelijkheid hierover en bovendien is er nog door de 

aannemer nog door de gemeente hierover gecommuniceerd. Inwoners geven aan graag 

mee te willen denken in het opnieuw aanplanten van de vakken.  Ook hierover wordt een 

terugkoppeling gegeven. 

 

4. Groenaanplanting Zevenbergschen Hoek 

Dit agendapunt is besproken onder 2.  

Ook komt het onkruid en onderhoud in zijn algemeenheid ter sprake. Geadviseerd wordt om hier 

telkens melding van te doen in de Buitenbeterapp. 

 

5. Terugkoppeling gesprek tussen voorzitters dorpstafels en college gemeente Moerdijk 

De voorzitter koppelt terug dat er een goed gesprek plaatvond met de voorzitters en het college van 

Moerdijk. Het doel is het gebiedsgericht werken vanuit samenwerking te versterken/verbeteren. In 

oktober dit jaar vindt een vervolggesprek plaats. 

 

6. Wijzigen voorwaarden toekenning gelden en financiële verantwoording dorpstafel 

Door de penningmeester van de dorpstafel zijn de voorwaarden voor bovengenoemd onderwerp 

aangepast. Bij punt 6 van de voorwaarden moet “in principe” uit de regel worden verwijderd. Met 

een meerderheid van stemmen worden de nieuwe voorwaarden aangenomen. 

 

7. Stemming vast bedrag per jaar voor de AED-cursus 

Na enige discussie wordt besloten om jaarlijks € 900 beschikbaar te stellen uit het kernbudget van 

de dorpstafel. 
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8. Stemming vast bedrag per jaar voor de lunch vrijwilligers opschoondag 

Ook hier vindt eerst een discussie plaats. Besloten wordt om jaarlijks € 350 beschikbaar te stellen 

uit het kernbudget van de dorpstafel. 

 

9. Stemming aanvraag bedrag DHV 90 jaar  

Van 24 tot en met 27 augustus viert voetbalvereniging DHV haar jubileum. Het beloofd een mooie 

week te worden waar alle inwoners uit het dorp welkom zijn. De begroting van DHV voor dit feest 

laat een kostenpost zijn van ca. € 40.000. Er zijn al veel sponsors gevonden en subsidies 

aangevraagd om de kosten te dekken. Er is nog een financieel tekort van ca. €17.000. DHV vraagt 

aan de dorpstafel een éénmalige bijdrage van € 1.500. 

 

Onder voorbehoud dat een ieder 1 gratis consumptie krijgt en vermelding van de dorpstafel op het 

sponsorbord wordt met meerderheid ingestemd met de éénmalige bijdrage van € 1.500. 

Aanwezigen van DHV zijn zeer dankbaar voor de bijdrage. 

 

10. Publicatiebord 

Wegens de afwezigheid van de heer Boot wordt dit agendapunt doorgeschoven. 

 

11. Bezetting bestuur 

Het bestuur van de dorpstafel is nog steeds op zoek naar een nieuw persoon/aanvulling in het 

bestuur. Het bestuur draait nu op 2 mensen. Dat is te weinig. Opnieuw wordt een oproep gedaan 

voor gegadigden in het bestuur. Geïnteresseerden kunnen zich melden bij de voorzitter.  

 

12. Rondvraag en afsluiting 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.  De voorzitter dank een ieder voor zijn/haar inbreng 

en sluit het overleg. 

 

De volgende vergaderingen vinden plaats op: 

- 13 september 

- 1 november 

- 13 december 


